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Närvarande:
Ordförande
Vice ordförande

ledamot Thomas Sessler, SPF
ledamot Eddie Bervelin, PRO
ledamot Evy Möller, SPF
ledamot Carin Due Bergman, SPF
ledamot Rune Jonsson, PRO
ersättare Ulla-Britt Fogelström, SPF
ersättare Lena Lindmark, SPF
ersättare Ake Stöckel, SPF
ersättare Ulf Nilsson, PRO

Avdelningschef Margareta Ericson, äldre och funktionsnedsättning samt
psykisk ohälsa, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning

Verksamhetscontroller Patric Stoor Karlberg, äldre och
funktionsnedsättning samt psykisk ohälsa, Spånga-Tensta
stadsdelsförvaltning

Sekreterare: Peter Persson, Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning

Tidpunkt:
Måndag 24 augusti 2022, kl. 10:30-12:30
Plats:
Öppna Träffpunkten i Spånga Center, Stormbyvägen 2-4, Spånga
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§ 1. Mötets öppnande.
Thomas förklarade mötet öppnat och hälsade ledamöterna
välkomna.

§2. Godkännande av dagordning.
Dagordningen godkändes.

§3. Val av justerare.
Till justerare av dagens protokoll utsågs Thomas Sessler och Eddie
Bervelin.

§4. Godkännande av föregående protokoll. Balanslista
uppdateras
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.
Balanslistan uppdaterades.

§5. Information från stadsdelsförvaltningen.
Margareta Ericson, avdelningschef berättar att verksamheterna som
drivs i egen regi har arbetat på som vanligt. Mikael Ilberg,
enhetschef för Spånga-Tensta hemtjänst och Innovation &
Prevention kommer att sluta den 31/8. Mikael går över till
Östermalms stadsdelsförvaltning. Gerda Nömme blir ny enhetschef
för Spånga-Tensta hemtjänst och Innovation & Prevention fr.o.m.
den 1/10. Gerda kommer närmast från Upplands Bro där hon varit
enhetschef för den kommunala hemtjänsten. Gerda har tidigare
arbetat i Spånga-Tensta som biståndshandläggare inom
Äldreomsorgen. Under september månad kommer Anneli Wising,
enhetschef för Fridagruppens dagliga verksamhet vara back upp för
Spånga-Tensta hemtjänst. Margareta berättar även lite om
Äldreförvaltningens kvalitetsgranskning kommer att utföras på
Villa Solhem under hösten. Margareta berättar att inflyttning till det
nya förvaltningshuset kommer att ske den 6/10. Margareta berättar
även att Tenstas bibliotek och det nya medborgarkontoret hade
invigning förra fredagen. Verksamheterna finns numera i
Livstyckets gamla lokaler.
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Patric Stoor Carlberg, verksamhetscontroller presenterar
Socialstyrelsens nationella brukarundersökning i Power Point
format. Presentationen biläggs till protokollet och skickas ut till
samtliga i pensionärsrådet. Enkäten har skickat ut till personer 65 år
och äldre som bor i ordinärt boende med stöd av hemtjänst eller
som bor på särskilt boende för äldre. Enkäten har skickats ut till
139163 personer som bor i ordinärt boende med stöd av hemtjänst
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svarsfrekvensen där var 59% och 68321 personer boende på särskilt
boende för äldre svarsfrekvensen där var 43%. Resultatet på
riksnivå visar att personer som bor på säbo är det jämfört med 2020
en högre andel som bedömer det allmänna hälsotillståndet som
mycket eller ganska gott och som inte besväras av ängslan, oro eller
ångest.
Övriga resultat i årets undersökning har generellt förändrats i en
negativ riktning men på några frågor finns inga signifikanta
skillnader. De negativa förändringarna är störst jämfört med 2020,
då undersökningen gjordes senast och då resultaten var ovanligt
positiva jämfört med tidigare år, men vissa förändringar är negativa
även jämfört med åren dessförinnan. Resultaten från 2022 års
undersökning bör ses i kontexten av att coronapandemin pågått i två
år när svaren samlades in. Det har påverkat samhället generellt och
tillvaron för många äldre personer med äldreomsorg i synnerhet.

§6. Anmälan om inkomna skrivelser och nämndärenden.
Det enda ärendet som rör socialtjänst som tas upp på morgondagens
närnndmöte är "Remiss av promemorian om uppgiftsskyldighet för
utförare inom socialtjänsten". Regeringskansliet har genom
promemorian "Uppgiftsskyldighet för utförare inom socialtjänsten"
lämnat ett förslag om en införandet av en sekretess- och
tystnadspliktsbrytande uppgiftsskyldighet för utförare i verksamhet
enligt socialtjänstlagen. Skälen till förslaget är att det råder ett
osäkert rättsläge kring informationsöverlämning från privata
utförare till ansvarig socialnämnd. Det finns därför ett behov av
ökad tydlighet för att säkerställa att socialnämnden kan följa upp
och kvalitetssäkra verksamheter. Behovet av ett tydligt lagstöd för
att kunna följa upp privata utförare blir än större mot bakgrund av
förslaget om en ny socialtjänstlag (SOU 2020:47). Lagförslaget
tydliggör vikten av uppföljning samt att insatser ska kunna
tillhandahållas utan en föregående individuell behovsbedömning.
Förvaltningen bedömer att förslaget innebär förbättrade
förutsättningar att följa upp och kvalitetssäkra utförare samt att det
leder till minskad administration hos förvaltningen. Förvaltningen
ser dock en risk för ökad osäkerhet hos den enskilde kring hur den
personliga integriteten påverkas om ansvaret för att informera den
enskilde flyttas från förvaltningen till utföraren.
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§7. Övriga frågor.
Protokollet och svaren på frågeställningarna från träffen med
gruppledarna efterfrågas. Protokollet och svaren på frågorna
kommer att skickas ut inom kort. Pensionärsrådet önskar att
Trafikkontoret och SLs närtrafik bjuds in till något av höstens råd.
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§8. Nästa möte och mötets avslutning.
Onsdag 28 september för pensionärsrådet, kl. 15:00-17:00.

Ordförande Thomas Sessler tackade deltagarna och förklarade
mötet avslutat.

Vid protokollet

Peter Persson
Sekreterare
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